
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

 Kopsapulces 

PROTOKOLS 

LU Akadēmiskā centra Dabas mājā, Jelgavas ielā 1, Rīgā 

19.04.2023. Nr. 1.3/23-KS-8 

Sēdes sākums: 18.49 

Sēdi vada: Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja), Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas 

vietnieks), Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja), Domeniks Ulmanis (LU SP 

Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs), Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena 

vadītājs), Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs), Veronika Vagotiņa-

Vagule (LU SP Vides, ilgstspējas un attīstības virziena vadītāja) 

Biedri – Evelīna Tuvi (BVEF SP), Dāniels Ustups (DF SP), Alise Misiņa (DF SP), Alens 

Aleksandrs Čerņa (DF SP), Adriana Mauručaite (FMOF SP), Kārlis Plostnieks (ĢZZF SP), 

Una Ozola (ĢZZF SP), Rasa Ruka (HZF SP), Ilza Kampenusa (HZF SP), Ieva Helēna Knoka 

(HZF SP), Ieva Patrīcija Suseja (JF SP), Vanesa Vīndedze (JF SP), Rūdolfs Jānis Zabolockis 

(ĶF SP), Edvarts Mežulis (MF SP), Mare Melnalksne (MF SP), Klinta Barbaka (PPMF SP), 

Austra Pumpure (PPMF SP), Renāte Ausmane (PPMF SP), Renārs Kairis (SZF SP), Laura 

Milča (SZF SP), Ģeorgs Binduks (SZF SP), Egīls Kļuss (VFF SP). 

Viesi – Arturs Atvars (ĶF), Paula Spila (DF), Sandra Astra Bērziņa (BF), Ernests Fedoreks 

(FMOF), Olga Ošeniece (SZF, Senatore), Aiva Staņēviča (DF, LU Padome), Katrīna Utāne 

(HZF), Patrīcija Annija Gudina (SZF), Anete Patrīcija Raiskuma (ĶF, LU SP Biroja vadītāja), 

Agris Ratniks (JF, LU SP Konsultants juridiskajos jautājumos) 
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Saīsinājumu skaidrojumi 

AII – Augstākās izglītības iestādes; 

BF – Bioloģijas fakultāte; 

BVEF – Biznesa, vadības un ekonomikas fakultāte; 

DF – Datorikas fakultāte; 

DG – Darba grupa; 

DK – Darba kārtība; 

DU – Daugavpils Universitāte; 

DV – Dienesta viesnīca; 

DVSC – Dienesta viesnīcu servisa centrs; 

FMOF – Fizikas, matemātikas un optometrijas fakultāte; 

FSP – Fakultātes studējošo pašpārvalde; 

ĢZZF – Ģeogrāfijas un zemes zinātņu fakultāte;; 

HZF – Humanitāro zinātņu fakultāte; 

IZM – Izglītības un zinātnes ministrija; 

JF – Juridiskā fakultāte; 

KNK – Kvalitātes nodrošināšanas komisija; 

KS – Kopsapulce; 

KSV – Kultūras un sporta virziens; 

ĶF – Ķīmijas fakultāte; 

LIZDA - Latvijas Izglītības un zinātnes darbinieku arodbiedrība; 

LSA – Latvijas Studentu apvienība;  

MF – Medicīnas fakultāte; 

PPMF – Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas fakultāte; 

RSU – Rīgas Stradiņa Universitāte; 

RTU – Rīgas Tehniskā Universitāte; 

SP – Studentu pašpārvalde; 

SSK – Starptautiskā studentu kolēģija; 

SV – Sociālais virziens; 

SZF – Sociālo zinātņu fakultāte; 
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TF – Teoloģijas fakultāte; 

UiA STA – Agderas Universitātes Studentu organizācija (University of Agder Student 

Organization in Agder); 

VFF – Vēstures un filozofijas fakultāte; 

VIA – Vides, ilgtspējas un attīstības virziens; 

VS – Valdes sēde. 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

5. TF SP budžeta grozījumu apstiprināšana 

6. Gada darbības plāna apstiprināšana 

7. Pārstāvju vēlēšanas LU Bibliotēku padomē 

8. Pārstāvju novērotāju statusā vēlēšanas LU Starptautisko studentu kolēģijā 

9. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

10. Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju vēlēšanas 

11. LU SP Kārtības ruļļa grozījumi 

12. Aktualitātes 

12.1. LSA un nacionāla līmeņa 

12.2. SSK aktualitātes 

12.3. Padomes 

12.4. Senāta 

13. Valdes atskaite 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID – 118 A. Atvara pieteikums uz LU SP KSV vadītāja vietnieka vakanci; 

⎯ ID – 119 Par jaunu JF SP Priekšsēdētāja vietnieku; 

⎯ ID – 120 A. Ratnika iesniegums par 27.03.2023. VS kavējumu; 

⎯ ID – 121 A. Dangas iesniegums par 03.04.2023. VS kavējumu;  

⎯ ID – 122 V. Vagotiņas-Vagules iesniegums par 27.03.2023. VS kavējumu; 

⎯ ID – 123 Par jaunu SZF SP Priekšsēdētāja vietnieku; 

⎯ ID – 124 R. A. Rudenko iesniegums par LU SP Biedra mandāta nolikšanu; 

⎯ ID – 125 Par TF SP Provizoriskā budžeta grozījumiem; 
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⎯ ID – 126 Par FMOF Studiju programmas “Klīniskā optometrija” studiju maksas 

saskaņošanu; 

⎯ ID – 127 Par jaunu FMOF LU SP biedru; 

⎯ ID – 128 Par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis; 

⎯ ID – 129 Par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis; 

⎯ ID – 130 I. Susejas iesniegums par 31.03. KS kavējumu; 

⎯ ID – 131 R. Turņa iesniegums par 11.04. VS kavējumu. 

2. Mandātu apstiprināšana 

E. Borska: Esam saņēmuši iesniegumu par A. Mauručaites ievēlēšanu kā FMOF SP LU SP 

Biedru, tāpēc nepieciešams apstiprināt viņas mandātu. Palūgšu pirms tam A. Mauručaitei 

iepazīstināt ar sevi. 

E. Borska dod vārdu A. Mauručaitei. 

A. Mauručaite pastāsta par sevi.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums Adrianai? 

Jautājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par Adrianas Mauručaites mandāta apstiprināšanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt mandātu A. Mauručaitei. 

 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība Jaunā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Gada darbības plāna apstiprināšana 

5. LU SP Kārtības ruļļa grozījumi 

6. Pārstāvja vēlēšanas LU Kultūras centrā 

7. Pārstāvju vēlēšanas LU Bibliotēku padomē 

8. Pārstāvja vēlēšanas LU Valsts stipendiju 

piešķiršanas komisijā 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

5. TF SP budžeta grozījumu apstiprināšana 

6. Gada darbības plāna apstiprināšana 

7. Pārstāvju vēlēšanas LU Bibliotēku padomē 

8. Pārstāvju novērotāju statusā vēlēšanas LU 

Starptautisko studentu kolēģijā 

9. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 
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9. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

10. Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju 

vēlēšanas 

11. Aktualitātes 

11.1. LSA un nacionāla līmeņa 

11.2. Padomes 

11.3. Senāta 

12. Valdes atskaite 

10. Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju 

vēlēšanas 

11. LU SP Kārtības ruļļa grozījumi 

12. Aktualitātes 

12.1. LSA un nacionāla līmeņa 

12.2. SSK aktualitātes 

12.3. Senāta 

12.4. Padomes 

13. Valdes atskaite 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

E. Borska informē, ka FMOF ir papildinājies studiju programmu saraksts. Iepriekšējā studiju 

maksas saskaņošanas rīkojumā Finanšu un uzskaites departaments tās nebija iekļāvis un to 

maksas netika saskaņotas.  

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu, jūs balsot par studiju maksas saskaņošanu FMOF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas FMOF. 

5. TF SP budžeta grozījumu apstiprināšana 

E. Borska informē par to, ka TF SP ir veikusi budžeta grozījumus. Izmaiņas notikušas 

sekojošajās pozīcijās:  
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No pozīcijas 1.1. Darbības nodrošinājums apakšpozīcijas Toneri noņemti 200 eiro un 

pārcelti 100 eiro uz pozīciju 2.1. Studiju procesu atbalstoši pasākumi apakšpozīcijas 

Apmaiņas brauciens uz Halles-Vitenbergas Universitāti apakšpozīciju naktsmītnes, kā arī 

100 eiro pārcelti uz 2.2. Semināri un konferences apakšpozīciju Mācību ekskursija uz Tartu 

Universitāti apakšpozīciju naktsmītnes.  

No pozīcijas 1.2. Reprezentācijas izdevumi apakšpozīcijas t-krekli ar apdruku pārcelti 200 

eiro uz pozīcijas 1.1. Darbības nodrošinājums apakšpozīciju Pārtikas preces.  

No pozīcijas 5.1. Sporta pasākumi apakšpozīcijas Sportiskais izaicinājums apakšpozīcijas 

balvas pārcelti 120 eiro uz pozīcijas 5.2. Kultūras pasākumi apakšpozīcijām Ziemassvētku 

pasākums 2022 un Ziemassvētku pasākums 2023.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu, jūs balsot par TF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt TF SP budžeta grozījumus. 

 

6. Gada darbības plāna apstiprināšana 

E. Borska informēju, ka esam pabeiguši Gada darbības plāna izstrādi un atgādinu, ka pirms 

kopsapulces tas tika nosūtīts izskatīšanai.  

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi vai komentāri par Gada darbības plānu pirms balsojuma par 

tā apstiprināšanu? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par Gada darbības plāna apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt Gada darbības plānu. 

 



7. lapa no 17 

 

7. Pārstāvju vēlēšanas LU Bibliotēku padomē 

E. Borska informēju, ka ir nepieciešams ievēlēt 4 pārstāvjus LU bibliotēku padomē, 

pārstāvim nav obligāti jābūt LU SP biedram. Bibliotēku padomes pārstāvju galvenie 

uzdevumi ir sniegt studējošo viedokli par dažādiem attīstības virzieniem, piemēram, resursu 

pieejamību, krājumu atjaunošanu u.c.  

E. Borska: Lūdzu izsakiet savus izvirzījumus.  

E. Borska dod vārdu P. A. Gudinai. 

P. A. Gudina: Izvirzu R. J. Zabolocki. (neuztur) 

E. Borska dod vārdu V. Vīndedzei. 

V. Vīndedze: Izvirzu E. Kļusu (uztur), Ģ. Binduku (neuztur). 

E. Borska dod vārdu E. Kļusam. 

E. Kļuss: Izvirzu V. Vīndedzi (neuztur). 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izvirzu E. Borsku (uztur). 

E. Borska nodod sēdes vadību R. Turnim.  

R. Turnis dod vārdu E. Borskai. 

E. Borska: Izvirzu P. A. Gudinu (neuztur), A. Atvaru (uztur), E. Fedoreku (neuztur), S. A. 

Bērziņu (neuztur), A. Dangu (neuztur), U. Ozolu (neuztur), K. Plostnieku(neuztur), A. A. 

Čerņu (uztur), P. Spilu (neuztur), E. Rebaini (neuztur). 

R. Turnis nodod sēdes vadību E. Borskai. 

E. Borska: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanos par 

kandidatūrām? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām netiek 

uzturēta.  

Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ja par visiem kandidātiem balsos kopā, tā kā ir 4 kandidāti 

uz 4 vietām? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par E. Kļusa, E. Borskas, A. Atvara, A. A. Čerņas ievēlēšanu par 

studējošo pārstāvjiem LU Bibliotēku padomē. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt E. Kļusa, E. Borskas, A. Atvara, A. A. Čerņas ievēlēšanu par 

pārstāvjiem LU Bibliotēku padomē. 

8. Pārstāvju novērotāju statusā vēlēšanas LU Starptautisko 

studentu kolēģijā 

E. Borska informēju, ka ir nepieciešams ievēlēt 2 pārstāvjus novērotāju statusā LU SSK, 

sakarā ar veiktajiem grozījumiem SSK nolikumā.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē, ka šo pārstāvju galvenie uzdevumi būtu apmeklēt SSK sēdes, iesaistīties 

tajās veidojot mijiedarbību starp vietējiem un starptautiskajiem studentiem gan LU, gan FSP 

līmenī, sniegt padomus un atbalstu jautājumos, kas saistīti ar LU iekšējo organizāciju u. tml.  

E. Borska: Aicinu izteikt izvirzījumus. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Izvirzu D. Ustupu. (uztur) 

E. Borska dod vārdu P. A. Gudinai. 

P. A. Gudina: Izvirzu L. Milču. (uztur) 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izvirzu P. A. Gudinu. (neuztur) 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Izvirzu I. Kampenusu. (neuztur) 

E. Borska: Vai ir vēl izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav.  

E. Borska: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanos par 

kandidatūrām? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām netiek 

uzturēta.  

Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ja par visiem kandidātiem balsos kopā, tā kā ir 2 kandidāti 

uz 2 vietām? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par D. Ustupa un L. Milčas ievēlēšanu par pārstāvjiem novērotāja 

statusā LU Starptautisko studentu kolēģijā. 

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt D. Ustupu un L. Milču kā pārstāvjus novērotāja statusā LU 

Starptautisko studentu kolēģijā. 

9. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

E. Borska informēju, ka nepieciešams ievēlēt balsu skaitīšanas komisiju vismaz 3 pārstāvju 

sastāvā, tā kā nepieciešams ievēlēt LU Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvjus un šim 

balsojumam jānotiek aizklāti. 

E. Borska: Vai ir kādi izvirzījumi? 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izvirzu A. A. Čerņu. (uztur) 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Izvirza P. A. Gudinu. (uztur) 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izvirzu A. Atvaru. (uztur) 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ja par visiem kandidātiem balsos kopā, tā kā ir 3 kandidāti 

uz 3 vietām? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par A. A. Čerņas, P. A. Gudinas un A. Atvara ievēlēšanu balsu 

skaitīšanas komisijā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

29  0  0 

Lēmums: Apstiprināt A. A. Čerņas, P. A. Gudinas un A. Atvara ievēlēšanu balsu 

skaitīšanas komisijā. 

10. Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju vēlēšanas 

E. Borska informē, ka nepieciešams ievēlēt 2 pārstāvjus LU Akadēmiskās ētikas komisijā.  

E. Borska dod vārdu O. Ošeniecei. 

O. Ošeniece informē, ka akadēmiskās ētikas komisijas sēdes notiek neregulāri, tikai tad, kad 

ir saņemts kāds iesniegums un sēdes ilgums arī ir atkarīgs no šo saņemto iesniegumu skaita. 

Pārstāvji tiek ievēlētu uz vienu kalendāro gadu.  
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E. Borska: Vai ir kādi izvirzījumi? 

E. Borska nodod sēdes vadību R. Turnim. 

R. Turnis dod vārdu E. Borskai. 

E. Borska: Izvirzu O. Ošenieci (uztur) un E. Borsku (uztur). 

E. Turnis nodod sēdes vadību E. Borskai. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Izvirzu R. Baumani (neuztur). 

E. Borska dod vārdu A. Dangam.  

A. Danga: Izvirzu E. Kiršteini (neuztur). 

E. Borska dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Izvirzu R. J. Zabolocki (neuztur), ja kāds uztur. 

R. J. Zabolockis uztur.  

E. Borska dod vārdu P. A. Gudinai. 

P. A. Gudina: Izvirzu A. Dangu (neuztur), ja kāds uztur. 

E. Borska uztur.  

E. Borska: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanos par 

kandidatūrām? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām netiek 

uzturēta.  

Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumiem un izteikšanās par kandidatūrām.  

V. Vagotiņa-Vagule pamet sēdi. 

Plkst. 19:11 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 19:21 sēde tiek atsākta. 

E. Borska dod vārdu A. Atvaram. 

A. Atvars iepazīstina klātesošos ar balsošanas norisi un aicina balsstiesīgos doties saņemt 

vēlēšanu biļetenu un veikt balsojumu. Balsojums norisinās 10 minūtes un balsu skaitīšana 20 

minūtes. 

Plkst. 19:25 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 19:59 sēde tiek atsākta. 

E. Borska: Aicinu Balsu skaitīšanas komisiju iepazīstināt klātesošos ar vēlēšanu rezultātiem.  

Balsu skaitīšanas komisija iepazīstina ar vēlēšanu rezultātiem.  
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Balsojuma rezultāti par Evas Borskas kandidatūru uz LU SP pārstāvja LU 

Akadēmiskās ētikas komisijas amatā.  

Balsojuma rezultāti:  

PAR  PRET  ATTURAS 

24  2  2 

Lēmums: Ievēlēt Evu Borsku kā LU SP pārstāvi LU Akadēmiskās ētikas komisijas 

amatā. 

Balsojuma rezultāti par Olgas Ošenieces kandidatūru uz LU SP pārstāvja LU 

Akadēmiskās ētikas komisijas amatā.  

Balsojuma rezultāti:  

PAR  PRET  ATTURAS 

28  0  0 

Lēmums: Ievēlēt Olgu Ošenieci kā LU SP pārstāvi LU Akadēmiskās ētikas komisijas 

amatā. 

11. LU SP Kārtības ruļļa grozījumi 

E. Borska informē, ka LU SP iekšējo normatīvo aktu sistēmu veido trīs dokumenti – LU SP 

Satversme, LU SP Vēlēšanu nolikums un LU SP Kārtības rullis. Šobrīd notiek darbība pie 

visu šo dokumentu grozīšanas un kā pirmo esam sagatavojuši virzīt izskatīšanai LU SP 

Kārtības rulli. Visi dokumenti ir jāizskata trīs lasījumos, starp tiem arī ir noteikti laiki, kas 

jāpavada starp lasījumiem, lai tos drīkstētu izskatīt. Šobrīd esam sagatavojuši konceptuālos 

punktus, nevis precīzās punktu redakcijas. Jaunie jautājumi, kas ir iekļauti ir saistīti ar 

elektronisko balsojumu, tiek svītrotas dažādas procedūras, kas ir kļuvušas neaktuālas u.c. 

jautājumi. Jāņem vērā, ka Kārtības ruļļa grozījumi tika pievienoti izskatīšanai vienu dienu 

pēc termiņa, tāpēc būtu nepieciešams veikt balsojumu par šo grozījumu izskatīšanu šajā KS. 

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi vai komentāri? 

E. Borska dod vārdu A. Staņēvičai. 

A. Staņēviča: Ieteikums no manis uz priekšdienām - būtu vēl labāk, ja tiktu sagatavots kāds 

uzskatāms materiāls, kuru KS laikā var prezentēt un parādīt, ko tieši un kā tiek plānots grozīt.  

E. Borska: Paldies, ņemsim vērā. Vai ir vēl kādi komentāri? 

Komentāru nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP Kārtības ruļļa grozījumu pieņemšanu pēc termiņa. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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25  1  1 

Lēmums: Apstiprināt LU SP Kārtības ruļļa grozījumu pieņemšana pēc termiņa.  

E. Borska: Tālāk varam doties pie LU SP kārtības ruļļa grozījumu apstiprināšanas, vai šeit 

kādam ir kāds komentārs vai jautājums? 

Komentāru un jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP Kārtības ruļļa grozījumu apstiprināšanu 1. lasījumā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

26  0  1 

Lēmums: Apstiprināt LU SP Kārtības ruļļa grozījumus 1. lasījumā. 

12. Aktualitātes 

E. Borska informē par LU SP aktualitātēm. 24. aprīlī LU Studentu padomes birojs piedalīsies 

kopā ar LU un LSA pārstāvjiem, LIZDA rīkotajā streikā un mēs aicinām Jums pievienoties, 

čatos tiks izsūtīta informācija, kur var pieteikties dalībai. 26. aprīlī notiks FSP vadītāju un 

vietnieku sēde, uz kuru ir aicināti visi interesenti. 27. aprīlī plkst. 16:00 Akadēmiskajā centrā 

notiks LU Studentu jandāliņš. 28. aprīlī notiks LUSPama 3. dzimšanas diena 20:00 bārā 

“Tims Mints”. Un 29. aprīlī plkst. 11:00 gaidīsim Jūs visus uz LU SP, LU Ekopadomes un 

LU SSK pavasara talku LU Botāniskajā dārzā. 

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi vai komentāri par šo visu? 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Vēlējos piebilst, ka nākamnedēļ arī pie mums ieradīsies studentu pārstāvji no 

Norvēģijas Agderas Universitātes un visus interesentus, kas vēlētos pievienoties un palīdzēt 

organizēt šo aicināšu sazināties ar mani. 

E. Borska dod vārdu I. Kampenusai. 

I. Kampenusa: Gribēju vaicāt, kādus darbus ir paredzēts veikt talkas ietvaros.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Talkas ietvaros tiek veikti dažādi darbi, iepriekšējā gadā tika stādītas peonijas, 

tīrīti podiņi no zemes, mazgāti logi u. c. lietas. Šonedēļ viņiem norisinās vēl viena talka un 

par precīzākiem darbiņiem, ko varēsim veikt zināšu tikai pirmdien, kad būs zināms, kas ir jau 

izdarīts un kas vēl palicis. 

E. Borska dod vārdu A. Pumpurei. 

A. Pumpure: Gribēju tikai komentēt, ka PPMF SP un PPMF vadība ir pateikusi, ka šajā 

streikā nepiedalāmies un to neatbalstām. Vēlos vaicāt kāda ir jūsu nostāja par LIZDA un viņu 

darbību.  
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E. Borska: Šobrīd nevarēšu atbildēt uz jautājumu, jo mēs kā organizācija neesam par šo 

diskutējuši un izveidojuši konkrētu nostāju, par ko būtu vienojušies kopsapulcē. Minēšu tikai, 

ka mūsu, kā studentu, uzdevums ir noslēgtās Studentu modernizācijas vienošanās ietvaros 

vērst uzmanību uz to, kādas ir problēmas augstākās izglītības finansēšanai. Šobrīd jautājums 

nav par organizāciju, bet gan par to kādus mērķus viņi cenšas panākt. 

E. Borska dod vārdu E. Rebainim. 

E. Rebainis: Piebildīšu, ka pilnībā piekrītu iepriekš A. Pumpures teiktajam un no PPMF SP 

pieredzes sadarbībā ar LIZDA, mūs neapmierina viņu veidi kā problēmas tiek risinātas un 

organizācijas vadītājas attieksme. 

E. Borska: Paldies, par viedokli, labprāt ar tevi Egon un citiem PPMF pārstāvjiem pārrunātu 

jūsu nostāju pēc kopsapulces, ja biedriem nav iebildumu, kā arī, ja vairāk nav komentāru 

varam doties pie nākamā punkta. 

Iebildumu, jautājumu vai komentāru nav. 

12.1. LSA un nacionāla līmeņa 

E. Borska informē par LSA aktualitātēm. 15. aprīlī norisinājās LSA domes sēde, kurā tika 

pieņemti sekojošie lēmumi:  

− Starptautiskā virziena vadītājas amatā tika pārvēlēta Agate Mačtama (RSU SP); 

− Akadēmiskā virziena vadītājas amatā tika ievēlēta Simona Granta (RTU SP); 

− Pēc LU SP priekšlikuma tika noteikts, ka LSA rīkotos seminārus var finansēt tikai no 

projektu konkursu līdzekļiem; 

− Dome pauda atbalstu LIZDA protestam un aicināja AII SP tajā piedalīties; 

Turpinot par aktualitātēm LSA veidotā manabalss.lv iniciatīva par vienreizējo braucienu 

atlaižu atjaunošanu studējošajiem Rīgas satiksmes transportā saņēma 5,4 tūkstošus parakstu 

un ir iesniegta Rīgas domē; 

Ir atjaunotas LSA virzienu tikšanās; 

LSA statūtus Uzņēmumu reģistrs neapstiprināja, tie tiks laboti uz nākamo kongresu; 

LSA ar Latvijas Jaunatnes padomi nosūtīja atklāto vēstuli politiķiem par nepārdomātām 

normām Valsts aizsardzības dienesta likumprojektā. 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska informē par nacionāla līmeņa aktualitātēm.  

21. aprīlī notiks divas konferences Latvijas Universitātē - par augstākās izglītības attīstību un 

par mākslīgā intelekta izaicinājumiem augstākajai izglītībai; 

Mākslīgā intelekta jomā Augstākās izglītības padome ir publicējusi savu paziņojumu par 

mākslīgā intelekta izmantošanu augstākajā izglītībā un zinātnē, vienlaikus aicinot to integrēt 

izglītības un zinātnes procesā, bet nodrošinot atbildīgu tā izmantošanu. 



14. lapa no 17 

 

24. aprīlī norisināsies LIZDA protests par pedagogu (tostarp akadēmiskā personāla) 

atalgojumu. 

Tika pieņemts Valsts aizsardzības dienesta likums, kurā ietverts, ka tiem, kas iziet dienestu, ir 

priekšrocības uz budžeta vietām augstskolās. 

Bijusī izglītības un zinātnes ministre Ilga Šuplinska netika ievēlēta Daugavpils Universitātes 

rektora amatā. 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums par nacionāla līmeņa aktualitātēm? 

Jautājumu nav. 

12.2. SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Dangam.  

A. Danga informē par SSK aktualitātēm. Par to kas ir noticis – notika SSK tikšanās, SSK 

iesaistījās LSA DG par krāpniecības shēmām mājokļu jautājumā, kā arī piedalījās 

Daugavpils Universitātes Studentu padomes 30. dzimšanas dienas svinībās. Un nākamajās 

nedēļās plānojas stratēģiskais seminārs starp visām Rīgas universitāšu SSK, turpinās darbs 

pie Norvēģu vizītes, sāk domāt par pasākumu, kurā starptautiskie studenti iepazīs Latvijas 

kultūru, strādājam pie aktuālajiem FORTHEM jautājumiem, kā arī sadarbībā ar ESN rīkos 

Bačatas vakaru un sadarbībā ar LU SP un LU Ekopadomi rīkos pavasara talku.  

E. Borska: Paldies, Artūram. Vai ir kāds jautājums vai komentārs? 

Jautājumu un komentāru nav. 

12.3. Senāta 

E. Borska informē, ka par Senatoru kolēģijas vadītāju tika ievēlēta O. Ošeniece un aicināšu 

viņu informēt par aktualitātēm.  

E. Borska dod vārdu O. Ošeniecei.  

O. Ošeniece informē par Senāta aktualitātēm. Senāts apstiprināja R. Turni par senatoru, ir 

piešķirti Emeritus profesoru goda nosaukumi Dr. paed. Zentai Anspokai, Dr. psych. 

Malgožatai Raščevskai, Ph.D., Dr. psych. Sandrai Beatricei Sebrei, Dr. oec. Viesturam 

Paulam Karnupam, Dr. oes. Robertam Škaparam. Goda doktora grādi piešķirti Pāvelam 

Štollam, Georgam Hillriham, Milanam Polam. Tiek veikta Akadēmiskās ētikas noteicošo 

normatīvu pilnveidošana un papildināšana. Aktīvi notiek Studējošo senatoru un studējošo 

ievēlētā LU Padomes locekļa sadarbība (LU SP Stratēģijas padome), šobrīd var minēt, ka 

LU Budžets provizoriski tiks izskatīts maija Senātā, aprīļa Senātā apstiprinās LU 2022.gada 

budžeta izpildi, kā arī drīzumā noslēgsies darbs pie SP KNK (Studiju programmu kvalitātes 

novērtēšanas komisiju) darbības uzlabošanas vadlīnijām. 

E. Borska. Vai ir kādi jautājumi? 

Jautājumu nav. 
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12.4. Padomes 

E. Borska dod vārdu A. Staņēvičai. 

A. Staņēviča informē par Padomes aktualitātēm. Tika parakstīts līgums starp IZM un LU par 

finansējumu 2023. gadam, tika veikta atbildes sniegšana medijiem par profesora Kļaviņa 

plaģiāta gadījumu. Ir notikusi tikšanās ar IZM ministri par plaģiāta pārmetumiem LU. 

Sniegts viedoklis par “Liepājas Universitātes reorganizāciju”, kā arī sniegti ieteikumi LU 

akadēmiskā godīguma procedūrām. Tika pacelts jautājums par valsts valodas zināšanām 

ievēlētajos amatos.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums? 

Jautājumu nav. 

13. Valdes atskaite 

E. Borska: Tagad aicināšu katru no valdes pastāstīt savu atskaiti, kopš iepriekšējās 

kopsapulces. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Esmu veicis FSP iesniegumu pieņemšanu un reģistrēšanu, palīdzēju FSP risināt 

ikdienišķos jautājumus, veicu FSP kontaktu atjaunošanu, darbojos pie FSP ceļveža izstrādes. 

Iesaistījos gan LU SP Gada balvas, gan LU SP Studentijas akadēmijas organizēšanā. 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums Domenikam? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Par KSV aktualitātēm pēdējā mēneša laikā viennozīmīgi galvenais notikums pie 

kā darbojās Evelīna bija LU SP Gada balva un šobrīd E. E. Sirmā atrodas atvaļinājumā līdz 

maija sākumam. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Sadarbībā ar KID izveidots makets norāžu tulkošanas standartam visā LU, 

sagatavoju programmu UiA STA vizītei, saskaņotas aktivitātes tai. Iesaistījos LSA DG par 

ārvalstu studentu mājokļu problēmām, sagatavotas vizuāļu veidnes latviešu un angļu valodā 

par studējošo pārstāvniecību. Veicu tulkojumu papildināšanu LU SP mājaslapā, notika 

tikšanās ar MF ārvalstu studējošajiem saistībā ar sūdzībām, kā arī biju vizītē Daugavpils 

universitātē uz DU SP jubileju. 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums Artūram? 

Jautājumu nav. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Tika aizvadīta kārtējā LU SP SV sēde, kā arī apmeklēta LSA SV sēde, darbojos 

pie Pavasara talkas organizēšanas, kā arī tika uzsākts darbs pie LU SP nostājas par 

iekļaujošas vides jautājumiem, notika ikdienišķa saziņa ar DVSC un DV dzīvojošajiem 

studentiem, tika atsākts darbs pie elektronisko cigarešu nodošanas punktu izveides LU 

fakultātēs (elektroniskās cigaretes tiks pārstrādātas un nodotas Ukrainai, kā arī aicināsim 
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smēķēšanu atmest). Papildus tam ir izveidota diskriminācijas aptauja studējošajiem par LU 

apsargiem un DV dzīvojošajiem par dežurantēm sākts darbs pie HIV testēšanās dienu 

plānošanas maijā LU ēkās, papildus visam iesaistījos citu virzienu darbībā, DG utt., 

piemēram, Gada Balva, FSP Ceļvedis. 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums Evai? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Veronikai diemžēl sēdi nācās pamest priekšlaicīgi, bet no aktualitātēm VIA 

virzienā. Veikta LU SP stratēģijas maketa izveide, FSP un LU SP Zaļo vadlīniju maketa 

izveide, darbošanās pie LU SP Gada balvas, virziena vadītāja apmeklēja DU SP dzimšanas 

dienu un tās ietvaros veidoja sadraudzību ar citām AII SP, kā arī pabeidza 2. ceturkšņa 

darbības plānu. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Noorganizēju Studentijas Akadēmiju ’23, sniedzu atbalstu pašpārvaldēm 

iekšējos akadēmiskajos jautājumos, apmeklēju DU SP dzimšanas dienu un veicu pieredzes 

apmaiņu. Apmeklēju LSA akadēmisko tikšanos, darbojos senatoru kolēģijā, iesaistījos marta 

projektu konkursu darbībā, vadīju DG par studiju kvalitāti, un turpināju darbu pie Studiju 

modernizācijas trešā posma individuālajām vienošanām. 

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi Rolandam? 

E. Borska dod vārdu P. A. Gudinai. 

P. A. Gudina: Vai varētu paskaidrot kādas ir turpmākās darbības saistībā ar Studiju 

modernizācijas trešā posma individuālajām vienošanām? 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Šobrīd tiek domāts par to kā vispār veikt šo vienošanos noslēgšanu, kāds ir 

attiecīgais ieguvums, gan studentiem, gan fakultātēm. Ir dažas SP, kuras būtu gatavas šīs 

vienošanās noslēgt jau tagad, tomēr ir jāsaprot, ko darīt ar pārējām, vai ar visiem šīs 

vienošanās slēgt vienlaicīgi, vai tomēr katru savā laikā. 

E. Borska dod vārdu S. A. Bērziņai. 

S. A. Bērziņa: Vai ir zināms kaut kas vairāk par konsolidācijas procesu? 

E. Borska: Šobrīd no vadības puses izskan daudz dažādi varianti un īsti nav konkrētas 

skaidrības kāds tad būs gala variants, attiecīgi arī mēs nevaram sniegt konkrētu atbildi par to, 

kāda būs studentu pārstāvniecības struktūra pēc tam, kamēr tas nav zināms. Ja ir interese šajā 

jautājumā un ir vēlme aktīvāk iesaistīties un diskutēt par potenciālajiem scenārijiem ir 

iespējams pievienoties DG un par to var sazināties ar mani vai R. Turni.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis: Esmu veicis darbu pie valdes un biroja darbības plāna, dažādiem IT jautājumiem, 

palīdzēju gan Studentijas akadēmijas, gan Gada balvas organizēšanā, darbojos senatoru 

kolēģijā, kā arī biju atvaļinājumā (07.04-18.04). 

E. Borska: Vai ir kāds jautājums Ronaldam? 



17. lapa no 17 

 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Ir notikušas tikšanās ar vadību, rektoru, Administrācijas direktoru, Forstu u.c. 

Saistībā ar konsolidāciju un Studiju un zinātnes attīstības jautājumiem sniedzu intervijas 

radio un televīzijā, koordinēju LU SP darbību, piedalījos LU SP Gada balvas un Studentijas 

akadēmijas organizēšanā. Aktīvi iesaistījos LU Stratēģiskās komunikācijas darba grupās, 

darbojos ar finanšu jautājumiem. Piedalījos SP KNK un DG par akreditācijas procesu, 

iesaistījos Senāta darbībā, darbojos dažādos FSP jautājumos, tikos ar LU Sportu, piedalījos 

normatīvo aktu izstrādes DG un konferencē RTU.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums? 

Jautājumu nav. 

Plkst. 20.46 sēdes vadītājs pasludina kopsapulci par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


